聖堂報告

我們的主、耶穌基督、普世君王 26/11/2023

1. 2023 年十月份聖堂- 收入與支出報告如下:

收入:\$141,730,

支出:\$ 65,960,

結餘:\$ 75,770。

有關上述收支細節,請參閱聖堂正門、辦公室外報告板及聖堂網頁。聖堂多謝各位弟兄姊妹慷慨支持!

2. 本堂每月首星期六舉行「明供聖體」,以鼓勵教友以心神與真 理朝拜,與基督作精神的契合,詳情如下...。

日期:12月2日(下星期六)

時間:上午8:15-9:15(即平日7:40彌撒後)

歡迎教友一起參與。

- 3. 「西南九龍總鐸區」於12月3日(下星期日)下午2:00-5:30 在本堂(聖依納爵小堂)為鐸區內教友舉辦「2023年將臨期 避靜」,神師是鄭德烈執事;當天會有朝拜聖體、講道、修和 聖事、聖體降福及泰澤短頌等,歡迎各位教友參加。如有查 詢,請聯絡楊小姐9124-5807。
- 4. 11 月為煉靈月,教友可在本堂辦事處門外設置的表格,為亡者填寫名字。本堂神父將在煉靈月內,於平日彌撒中,為亡者祈求安息。

信友如滿全辦告解、領聖體及為教宗意向祈禱之條件,並履行善工,可為煉靈取得全大赦;詳情請參閱教區網頁。

上述所有報告,已張貼於聖堂正門及辦公室外報告板,並已上載於聖堂網頁,歡迎各位查閱。主佑各位!

St. Ignatius Chapel Announcement Our Lord Jesus Christ, King of the Universe 26th November 2023

1. The Financial Report of this chapel for October 2023 is as follows:

Income: \$141,730

Expenses: \$ 65,960

Balance: \$ 75,770

Thank you for your generous support!

2. Adoration of the Blessed Sacrament in December 2023 will be held as follows:

Date: 2 December (coming Saturday)

Time: 8:15 am - 9:15 am (right after the daily Mass at 7:40 am)

All are welcome.

3. November is a special time dedicated to the souls in Purgatory. During weekdays, memorial masses can be arranged for your departed loved ones. If you wish to offer masses for those who have passed away, please fill out the forms available outside the Chapel office with your intentions.

Individuals who meet the following conditions: confession, receiving the Eucharist, reciting the Lord's Prayer and the Hail Mary once, visiting a Catholic cemetery, and praying silently or reciting prayers for the deceased, are eligible to receive a plenary indulgence for the souls in purgatory. This is a wonderful opportunity to provide spiritual aid to those who have passed away.

The above announcements have been posted on the chapel website for reference.

聖依納爵小堂 - 收支報告 St. Ignatius Chapel - Income & Expenditure Statement

(2023年 Year 10月 Month)

項目 Items (*=其它 Others)	收入 Income	支出 Expenditure	結僚 Balance
主日奉獻 Collection on Sunday Masses	101,033-		
教友奉獻 Donation from Church members	39.157-		
公教報 KKP, Sunday Examine	1.540-	2.160-	
借用場地 Booking Classrooms		2,/24-	
司鐸津貼 Allowance for Priests		18.500-	
可解謝金 Surplus for Priests		10.400-	
同工津贴/交通費/保/致 Allowance for Staff Helpers		11,706-	
小堂團體培育津贴 Allowance for Formation		3,300-	
通訊/電費 Phone & Electricity Bill		5,240-	
劉勝義神父殯葬		4,417-	
建儀用品 Articles for Liturgical		2,2/5-	
什項 Miscellaneous		1.306-	
聖堂植物		1,112-	
飲水機		3,480-	
		CONTRACTOR OF THE PARTY OF THE	
		Marie Stronge	
惠數 Total	141,730-	65,960-	75770-

for sk.